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Een bericht van de voorzitter 

 
Beste leden van de ouderraad, hulpouders, leerkrachten en iedereen die direct of indirect betrokken is 
geweest bij de realisatie van de schoolactiviteiten binnen Kindcentrum de Breede Hei,  
 
Mijn eerste jaar als voorzitter van de OR is aangebroken. Augus Loupatty heeft na jarenlange trouwe 
dienst de voorzittershamer aan mij overdragen. Hij nam niet als enige afscheid. In totaal hebben 9 
ouders afscheid genomen van de OR, te weten: Stephanie de Wilde, Wendy Greefhorst, Augus 
Loupatty, Soraya Oualkadi, Anouck Jansen, Giuseppina Dolce, Karin Darcin, Rene Brouwer en Emily 
Koeiman.  
 
Gelukkig hebben we ook veel enthousiaste nieuwe leden voor de OR gevonden, te weten: Jennifer 
Meijers, Rowan Sterenberg, Natasja van Ruler en Musa Tozan. 
 
Ook hebben we afgelopen informatie avonden wederom het belang van de OR toegelicht en ouders 
uitgenodigd om bij ons aan te sluiten. Met de huidige bezetting hebben we er vertrouwen in om de 
activiteiten voor het schooljaar 2023-2024 weer goed te kunnen organiseren. 
 
Belang van de OR 
 
Onze ouderraad speelt een cruciale rol in het creëren van betrokkenheid en het leveren van 
ondersteuning ten behoeve van de school en de kinderen. Een van de meest tastbare manieren 
waarop de OR onze school en onze kinderen ondersteunt, is door te zorgen dat belangrijke 
evenementen zoals o.a. Sinterklaas, Kerst, carnaval, zomerfeest en het schoolreisje kunnen 
doorgaan. Deze activiteiten dragen niet alleen bij aan het plezier en mooie herinneringen aan de 
schooltijd van onze leerlingen, maar ze zijn ook essentieel voor hun sociale en emotionele 
ontwikkeling. 
 
De financiële en organisatorische steun van de OR maakt het mogelijk om deze evenementen 
onvergetelijk te maken. Denk aan de glimlachen op de gezichten van onze kinderen wanneer ze de 
Sint en zijn Pieten verwelkomen, de magie van Kerst vieren en samen onvergetelijke avonturen 
beleven tijdens het schoolreisje. Dit zijn momenten die een blijvende indruk achterlaten en de 
schoolervaring van onze kinderen verrijken. 
 
Samen kunnen we ervoor zorgen dat deze belangrijke activiteiten blijven plaatsvinden en onze 
kinderen de beste herinneringen aan hun basisschooltijd overhouden. 
 
Terugblik naar 2022-2023 
Het afgelopen jaar is een jaar geweest van onzekerheden (met het vooruitzicht van een groot aantal 
vertrekkende OR leden) en ook veranderingen. Over deze veranderingen later meer. Het is ook een 
jaar geweest van samenwerking en veerkracht. We kunnen zeggen dat we met succes alle activiteiten 
hebben kunnen bemensen, en hier wil ik ook graag mijn dankbaarheid over uiten. Dit succes was niet 
mogelijk geweest zonder de betrokkenheid van iedereen die direct of indirect betrokken is geweest bij 
het realiseren van deze activiteiten.  
 
Vooruitkijken naar 2023-2024 
Ook dit schooljaar willen we alle activiteiten weer goed kunnen ondersteunen en organiseren. Met een 
kleiner geworden OR en de ervaring dat veel ouders bereid zijn om hun handen uit de mouwen te 
steken hebben we nagedacht over een nieuwe structuur.  
 
We hebben besloten om onze aanpak te vernieuwen en meer ouders te betrekken bij het organiseren 
van de activiteiten. Concreet betekent dit dat je kan helpen in de organisatie bij een bepaalde 
commissie maar geen lid hoeft te worden van de OR (mag natuurlijk wel!). Onze OR-leden zijn 
kartrekkers in de commissies, maar we zullen actief de hulp gaan inroepen van niet-leden om ons te 
ondersteunen in de planning en organisatie van sommige activiteiten. 
 
Dit betekent dat ouders dit jaar meer oproepen kunnen verwachten om betrokken te zijn bij de 
organisatie van onze activiteiten, en dus niet alleen bij de uitvoering op de dag zelf. We geloven dat dit 
ook een mooie kans is om nieuwe frisse ideeën op te doen en de activiteiten nog mooier te maken.  



Zoals u wellicht heeft gemerkt in Parro zijn er inmiddels al wat uitvragen gedaan voor hulp in de 
organisatie bij bepaalde activiteiten.  
 
Ouderbijdrage 
Onze OR is afhankelijk van de ouderbijdrage om alle activiteiten te kunnen organiseren. Ook de OR 
merkt de gevolgen van de hoge inflatie. Dit betekent dat wij voor de groepen 5 t/m 8 de ouderbijdrage 
hebben moeten verhogen. Voor de groepen 1 t/m 4 wordt de ouderbijdrage niet verhoogd.  
 
 
Tot slot 
Mocht u geïnteresseerd zijn om deel te nemen aan de ouderraad of vragen hebben over hoe u kunt 

bijdragen, aarzel dan niet om contact op te nemen via ordebreedehei@kpoa.nl. 

Laten we samenwerken en streven naar een jaar vol nieuwe kansen en gedenkwaardige momenten 

voor onze kinderen. We kijken uit naar weer een mooi jaar met mooie activiteiten! 

Namens de OR,  

Anouk Elsendoorn  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

INLEIDING 
  

De Oudervereniging De Breede Hei stelt zich ten doel om a) bij te dragen aan het 

schoolplezier van de kinderen en b) de betrokkenheid van de ouders bij de school te 

vergroten. 

 

De Oudervereniging wil dit doel bereiken door in samenwerking en in overleg met het 

team van leerkrachten een aantal activiteiten op school te organiseren en hierbij zo veel 

mogelijk de ouders/verzorgers te betrekken. De activiteiten vinden plaats naast het 

reguliere, verplichte onderwijsprogramma. 

 

Alle ouders/verzorgers met kinderen op de Breede Hei worden automatisch lid van de 

Oudervereniging. De leden van de vereniging worden jaarlijks gevraagd om de 

ouderbijdrage over te maken. De ouderbijdrage wordt jaarlijks tijdens Algemene Leden 

Vergadering vastgesteld. 

 

Het bestuur van de Oudervereniging wordt gevormd door de Ouderraad. Deze bestaat uit 

maximaal 20 ouders, die voor drie jaar gekozen worden door de Algemene Leden 

Vergadering van de Oudervereniging. Na drie jaar moet ieder lid jaarlijks worden 

herkozen. 

 

De samenstelling van de Ouderraad was in het schooljaar 2022-2023 als volgt: 

 

1. Augus Loupatty (voorzitter) 

2. Anouk Elsendoorn (vice voorzitter) 

3. Daniël Linker (penningmeester) 

4. Wendy Greefhorst-Kuijntjes (secretaris) 

7. Soraya Oualkadi 

8. Giuseppina Laseur - Dolce 

9. Femke Ferwerda - van Tongeren 

10. Stephanie de Wilde 

11. Anouck Romp - Jansen 

12. Angelique Paulissen 

13. Karin Darcin – Perdeciyan 

14. René Brouwer 

15. Emily Koeiman 

16. Tobias van der Meer 

17. Daniëlle van ’t Riet 

18. Sanne Korf 

 

Lisanne Marcus (namens de school) 

Elles van Middelaar (namens de school) 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

 

2. Uitgevoerde activiteiten, schooljaar 2022 – 2023 
 
Elk schooljaar maken we een standaardevaluaties van de activiteiten. De bedoeling 

hiervan is, dat we duidelijker vastleggen wat er goed ging en wat er beter kon, dat de 

Ouderraad daar handiger besluiten over kan nemen en dat we op die manier de 

activiteiten makkelijker verder kunnen verbeteren. 

 

Schoolfotograaf 

Ook dit jaar zijn de individuele foto’s, broer/zus foto’s en de klassenfoto’s gemaakt. De 

klassenfoto’s zijn dit jaar op een andere manier gemaakt, namelijk door kleinere groepen 

digitaal samen te voegen. Dit is niet goed bevallen. Vanaf het volgend jaar gaan we weer 

over op de traditionele klassenfoto’s. 

 

Alle kinderen, inclusief van SKA zijn op de foto gezet. We waren ook erg blij met de 

fotografen. En door de hulp van een paar ouders van de ouderraad hebben we beide 

dagen alles binnen schooltijd kunnen doen. 

 

Sinterklaasfeest 

Zoals elk jaar is het een feest als de lieve Sint en de Pieten weer onze school komen 

bezoeken. Het was weer een leuk feest en alle kinderen hebben ervan genoten. 

 

Kerst 

Dit jaar hebben we kerst weer als vanouds kunnen vieren zonder maatregelen. De school 

is weer door alle hulpouders in mooie kerstsfeer gebracht. De kinderen mochten hun 

mooie kerstvoorstelling in de kerk in Hoogland voor ouders, ooms, tantes en/of opa's en 

oma's weer uitvoeren. Bij terugkomst op school hebben alle groepen hun klas in extra 

gezellige kerstsfeer gebracht voor het kerstdiner. Alle kinderen hebben mooie en lekkere 

hapjes gemaakt en meegenomen voor het diner. Het was een heerlijk ontspannen en 

gezellige sfeer in de klassen. 

 

Net als voorgaande jaren hebben we ook weer lege flessen opgehaald en een open tikkie 

gestuurd (bedrag zelf in te vullen) om geld op te halen voor het goede doel. Dit jaar 

hebben we weer gekozen voor: de voedselbank. De donaties stroomde snel binnen. We 

hebben een mooi totaal bedrag van €370,- opgehaald. 

 

Carnaval 

De carnavalsviering was een leuk feest. Dit jaar waren er minder ‘gekke haren/kleding’ 

dagen in overleg met de leerkrachten. Voor het komend schooljaar willen we hier een 

goede balans in vinden zodat het niet te druk wordt voor ouders en kinderen.  

De kinderen van groep 1 t/m 6 hebben een vossenjacht gelopen onder begeleiding van 

enthousiaste ouders.  

 

Pasen 

Dit jaar geen Palmpasen optocht, wat dat doen wij in de even jaren. Het Paasontbijt viel 

goed in de smaak. Er was meer dan genoeg eten voor iedereen. In alle groepen is het 

verhaal over Pasen verteld.  

 

Koningsspelen 

21 april 2023 was de school Oranje gekleurd. De kinderen kwamen in het oranje gehuld 

met knorrende magen de klassen binnen. Er werd dan ook dankbaar gesmikkeld van het 

Koningsspelen ontbijt. Vervolgens opende alle kinderen (onder begeleiding van de 

meiden uit groep 8) de Koningsspelen met het dansje ‘ZiggZagg’ van Kinderen voor 

Kinderen.  

 

Tijd voor de volgende sportactiviteiten!  



 

- De groepen 1 en 2 genoten van alle sportactiviteiten in de school en op het schoolplein. 

Van dansen, tot klimmen en klauteren, van springen op het springkussen tot oud 

Hollandse spelletjes  

- De groepen 3, 4 en 5 kregen de activiteiten gegeven door leerlingen van het 

Sportcollege - ROC Midden Nederland. De activiteiten waren o.a. een stormbaan, een 

free-run parcours, hockey en voetgolf 

- De groepen 6, 7 en 8 hebben genoten van de activiteiten bij de tennisvereniging.  

Bij terugkomst op school was er nog tijd over voor een wedstrijdje op de stormbaan  

 

Als afsluiting kregen de kinderen een verdiend ijsje. Het was wederom een geslaagde 

sportieve dag!  

 

Avondvierdaagse Hoogland 

Dit jaar deden we weer mee met de avondvierdaagse en alle kinderen hebben goed 

gelopen. Toch was het voor sommige kinderen erg zwaar door het warme weer, maar 

ook omdat ze veel gewicht meedroegen. We hebben extra aandacht gegeven aan de 

originaliteitsprijs, maar tijdens en na de eerste dag werd duidelijk dat de plannen 

hiervoor niet aansloten bij het warme weer. Dat is een verbeterpunt voor volgend jaar. 

 

Schoolreisje groep 1 t/m 3 

Op 15 juni 2023 zijn we naar Oud Valkeveen gegaan met de bus. We hebben ervoor 

gekozen in tegenstelling tot voorgaande jaren voor een locatie wat meer gericht is op 

spelen. Het was een groot succes. Het park is overzichtelijk en ouders en commissieleden 

hadden vaak de handen vrij om mee te gaan in attracties waar begeleiding verplicht was. 

Het was schitterend weer en er was meer dan genoeg tijd voor iedereen om alle 

attracties te beleven. De kinderen waren erg positief. Het was een geslaagde dag. 

 

Schoolreisje groep 4 t/m 7 

15 juni 2023 zijn we met de groepen 4-7 naar attractiepark Duinrell geweest. We hebben 

die dag schitterend weer gehad. De groepjes met begeleiding mochten lekker het park 

verkennen en hebben zo veel mogelijk attracties gedaan wat mogelijk was. Groep 7 

mocht het park met eigen groepje gaan verkennen zonder begeleiding. Af en toe 

kwamen ze even langs bij de EHBO post of zochten ze meester Frans even op voor een 

praatje. Iedereen had eigen lunch mee en dat is ze goed bevallen. Zo kon iedereen eten 

wanneer ze trek hadden en hoefde ze geen rekening te houden om ergens gezamenlijk te 

eten. Aan het einde van de middag hebben we wel gezamenlijk een lekker ijsje gegeten 

voordat we weer terug moesten naar de bus. De kinderen waren heel erg positief over 

het park en hebben een super leuke dag gehad.  

Zomerfeest 

De kinderen hebben op 30 juni een fantastisch eindfeest gehad. Het schoolplein was 

weer gezellig versierd met slingers en ballonnen en niet te vergeten muziek! 

 

Het thema dit jaar was oud hollandse spelletjes. De spelletjes waren verdeeld over de 

onder en de bovenbouw. Voor de onderbouw hadden we o.a. zak lopen, ezeltje prik, 

stoepkrijten, hoepels papier steen schaar spel, springkussen en spijkerpoepen. Voor de 

bovenbouw hebben we dit jaar iets extra’s uitgepakt. Lasergamen in de grote gymzaal in 

het bijna donker met heel veel speeltoestellen waar ze achter konden schuilen. Dat was 

toch wel de favoriet van iedereen en was een mega groot succes.  Het grote opblaas 

dartvoetbal, mega twister en air hockey waren heel erg in trek bij de kinderen. De 

kinderen vonden het fantastisch!! 

 

Albert Heijn Emiclear heeft ons 180 stroopwafels en 180 roomijs bekertjes 

gesponsord. Wat een fantastische samenwerking weer!!  

 



Als lekker tussendoortje hadden voor iedereen ook lekkere Poffertjes geregeld. Ze 

kwamen met een hele leuke foodtruck bij het schoolplein staan en hebben heerlijke 

poffertjes voor ons gemaakt. We hebben hele positieve feedback ontvangen van de 

hulpouders, de leerkrachten en kinderen. De poffertjes vielen bij iedereen in de smaak. 

De kinderen hebber een onwijs leuke dag gehad!! 

 

 


